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Koosolekust ei võtnud osa komisjoni liikmed Marika Anton, Kaili Preismann ja Evelyn Tõniste.
Osales majandusspetsialist Avo Kirsbaum.

Päevakord: 

1. Antsla Gümnaasiumi arengukava aastateks 2017 - 2025 arutamine.
Ettekandja: Kalev Joab, arenguspetsialist
2. Korteriühistutele toetuse eraldamise kord
Ettekandja: Kalev Joab, arenguspetsialist
3. „Antsla valla ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 2016-2028” muutmine
Ettekandja: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist

1. Antsla Gümnaasiumi arengukava aastateks 2017 - 2025 arutamine

Ettekandega esines arenguseptsialist Kalev Joab ja tutvustas millised protsessid arengukava on 
läbinud.
Komisjoni liige Talvo Kont lisas, et oma arvamust on avaldanud õppenõukogu ja hoolekogu 
esindus.

Toimus arutelu õpilaste arvu üle.
Arenguspetsialist avaldas arvamust, et aastaks 2025 ei peaks õpilaste arv väga palju vähenema. 

Leiti, et pikaajaline arengukava on hea, kui tekib vajadus arengukava korrigeerimiseks, siis seda 
tehakse. 

Komisjoni liikmed Antsla Gümnaasiumi arengukava täiendamiseks ettepanekuid ei teinud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada määruse eelnõu volikogule kinnitamiseks. 

2. Korteriühistutele toetuse eraldamise kord

Ettekandega esines arenguseptsialist Kalev Joab ja tutvustas määruse eelnõud „Korteriühistutele 
toetuse andmise kord”.



Alates 2018. aasta 1. jaanuarist peavad kõikides korterelamutes, kus on kuni kaks korterit, olema 
korteriühistud, vastasel korral hakkab kortermaju haldama Riigi Kinnisavara AS (RKAS) ja 
haldamise hind saab olema kõrge. 
Toetatavad tegevused määruse eelnõu kohaselt on:
- parkla ehitamine või laiendamine;
- jäätmemajade rajamine;
- kõrghaljastuse ja/või haljasalade rajamine/parendamine;
- mängu- ja/või spordiväljakute-, atraktsioonide rajamine/parendamine (eelistatud korteriühistute 
koostöös);
- rattahoidlate, pesukuivatuskohtade jms rajamine ja/või parendamine;
Omavalitsus toetab tegevust 50% ulatuses ja korteriühistu 50% ulatuses kogumaksumusest.
Antsla valla 2017. a eelarvesse on planeeritud korteriühistute toetamiseks 2000 eurot.

Komisjoni liikmete ettepanek oli kajastada teemat mitmes järjestikuses valla lehes või viia teated 
kortermajade postkastidesse. 

Komisjoni liikmed määruse eelnõu täiendamiseks ettepanekuid ei teinud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada määruse eelnõu volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks.

3. „Antsla valla ühisveevärgi ja -kanalisatsiooni arendamise kava aastateks 2016-2028” 
muutmine

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum. 
Ühisveevärgi- ja kanalisatsiooni arendamise (edaspidi ÜVVK) kava muutmine on vajalik, et 
rekonstrueerida Antsla reoveepuhasti, kuna alates 2019. aastast hakkavad reoveepuhastist väljuvale
reoveele kehtima karmimad nõuded. Selleks, et Võru Vesi saaks taotleda toetust reoveepuhasti 
rekonstrueerimiseks, tuleb ÜVVK kavas teha vajalikud muudatused. 
Arenguspetsialist Kalev Joab on välja toonud muudatused, mis on tehtud ÜVVK kavas. Suurim 
muudatus on Antsla reoveepuhasti rekonstrueerimine, selle kirjeldus ja veevarustussüsteemide 
kirjeldus (materjal antud protokolli lisana).
ÜVVK kavast arvatakse välja tööd, mis on juba tehtud, nt Kobela aleviku ja Kraavi ühisveevärgi- 
ja kanalisatsiooni rekonstrueerimistööd.
Lisaks ÜVVK tegevuskavale on olemas ka ÜVVK investeeringute kava igaaastaste tegevuste 
kohta. 2017. aastaks on planeeritud ÜVVK investeeringute kavasse:
- AS Võru Vesi poolt taotluse esitamine KIK-i Antsla reoveepuhasti rekonstrueerimiseks;
- Vana-Antsla ühisveevärgi- ja kanalisatsiooni rekonstrueerimise eskiisprojekti koostamine.

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmed määruse eelnõu täiendamiseks ettepanekuid ei teinud.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada määruse eelnõu volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks.

4. Muud küsimused

Lepiti kokku, et järgmine komisjoni koosolek toimub 27. veebruaril, algusega 16.00.

Tiit Tõnts Helle Savi
komisjoni esimees protokollija


